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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Hónig Péter
Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi miniszterhe z

Milyen fejlesztések várhatók a 8-as számú főközlekedési út Veszprém megyei szakaszán és
mikorra várható a főútvonalra tervezett hajmáskért különszintű csomópont építéséne k
megkezdése és átadása ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban példaértékű egyetértés alakult ki a,térség gazdasági szerepl ő i az
érintett önkormányzatok valamint a Közép-Dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács között a
Veszprém megyét kelet-nyugati irányban átszelő 8-as számú főközlekedési útvona l
nyomvonalát illetően, majd ezt követően a NIF Zrt . illetékesei megkezdték a megvalósításho z
szükséges tervezési és egyeztetési feladatokat .
A főútvonal hajmáskéri különszintű csomópontjának előzetes terveit lakossági fórum
keretében is ismertettük az érintett települések polgáraival, ahol támogatást kapott az
elképzelés.

Tisztelt Miniszter Úr !

Tisztelettel kérdezem miniszter urat, hogy az előkészületek és a rendelkezésre álló
pénzügyi források ismeretében milyen fejlesztések várhatók a 8-as számú főközlekedési út
Veszprém megyei szakaszán és mikorra várható a hajmáskéri különszint ű csomópont
megvalósulása .

Miniszter úr megtisztelő válaszát elő re is köszönöm .

országgyűlési képviselő

Budapest, 2009 . augusztus 11.
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